
FAU møte Holvika Barneskole | REFERAT 

Møtedato | klokkeslett 27/10-22 | 17:45-18:45 | Møtested Modulskole, Holvika  

Møte innkalt av Johan Martin Ugland  

Møtetype FAU møte  

Tilrettelegger Johan Martin Ugland  

Referent Tor Eide  

Timeskriver NA  
 

Ruth Skåre Grunnøy – Rektor 

Svein Atle Wilhelmsen – 1. trinn, SU leder 

(nestleder FAU) 

Lars Olav Karlsen – 2. trinn, Kasserer  

Birgitte Utskot – 3. trinn 

Arild Hovda – 4. trinn og KFU rep 

 Tor Eide – 5. trinn, sekretær 

Johan Martin Ugland – 6. trinn og FAU leder 

Bjørnar Vestøl – 7. trinn 

SAKSLISTEEMNER 

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Godkjenning av referat fra forrige møte  | 

Presentatør Johan Martin Ugland  

Diskusjon:  

FAU leder løfter referat fra FAU møte 11. Oktober til godkjenning..   

 Konklusjon:  

Godkjent  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

   

Tildelt tid | 15 min | Sakslisteemne Informasjon fra skolen Presentatør Ruth Skåre 

Grunnøy 

Diskusjon:  

Flyttet inn på modulskole. Gjenstår en del mangler. Noen mangler utbedres, men nye feil/repeterende 

feil oppstår. Utelys, innbruddsalarm, signalbjelle for brannalarm ute, og CCTV manglet i 

kravspesifikasjon.  

Vedtaket om ny skolestruktur er utsatt til kombinert forhandling sammen med budsjettet for 2023.  

Viktig å presisere at det er en midlertidig skole og at man ikke slår seg til ro med at dette er alternativ 

til et nybygg.  

 

Kartleggingsprøver 3. og 5. trinn gjennomført. Redegjøres ved neste FAU møte.  

3.-7.trinn i Grimstadskolen kan nå ta i bruk Spekter. Spekter Digital, er et ikke-anonymt verktøy for 

lærere som brukes til å avdekke mobbing og kartlegge læringsmiljøet i en skoleklasse/trinn skole. 



Side 2 

Elevundersøkelsen fra Udir er en årlig undersøkelse der elever får si sin mening om læring og trivsel i 

skolen. 7.trinn gjennomfører denne før jul.   

4. – 7. kan være på kunstgress i storefri. Øya kan ikke brukes i friminuttene da skrent på østsiden av 

øya ikke er sikret.  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Følge opp at det ikke blir utsettelser på nybygg. 

Redegjøre for kartleggingsprøve 3. og 5. trinn 

Ruth Skåre Grunnøy 

Ruth Skåre Grunnøy 

 

Neste FAU møte 

   

Tildelt tid | 10 min | Sakslisteemne Oppsummering fra Åpen Skole Presentatør Alle 

Diskusjon:  

Gjennomgang av plan for åpen skole må gjennomføres i løpet av høsten. Neste plan bør være mer 

tydelig på hvilke kakesorter og mattyper man planlegger med.  

 

Skoleløp legges til i neste plan for åpen skole.  

 

Lav lyd på anlegget medførte at ikke alle hørte de beskjedene som ble gitt.  

 

Erfaringer fra Åpen Skole bringes videre til plan for gjennomføring av 17. mai 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

FAU rep fra hvert trinn innhenter erfaringer fra 

respektive trinn ang justeringer av plan for Åpen Skole 

Alle Neste FAU møte 

   

Tildelt tid | 15 min | Sakslisteemne Trafikk sikkerhet Presentatør Johan Martin Ugland  

Diskusjon:  

Trafikkløsningen fungerer bedre, både med generell trafikk og parkering. Det mangler fremdeles skilt 

for, og det er uklart om hvor lenge behandlingen av skilt planen hos fylkeskommunen vil vare.  

 

Kommunalt gatelys ved rundkjøring ved Molland virker ikke, og vi melder fra til Grimstad Kommune 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Tilbakemelding til Grimstad kommune som ovenfor 

Sjekke status på skilt planen 

Johan Martin Ugland 

Ruth Skåre Grunnøy 

Neste FAU møte 

Neste FAU møte 

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Ny Skole Presentatør Johan Martin Ugland  

Diskusjon:  

En del av generell info fra skole i pkt 2.  



Side 3 

Vedtaket om ny skolestruktur er utsatt til kombinert forhandling sammen med budsjettet for 2023.  

Viktig å presisere at det er en midlertidig skole og at man ikke slår seg til ro med at dette er alternativ 

til et nybygg 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Innkomne saker Presentatør Johan Martin Ugland  

Diskusjon:  

Spørsmål fra 4. trinn ang skolemelk. Modulbygget har ikke løsning for oppbevaring av melk, samt at 

det krever mye tid til gjennomføring av logistikken rundt melk.  

Spørsmålet skal diskuteres i elevrådet og vurderes igjen ved neste FAU møte.  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Stille spørsmål ang skolemelk til elevrådet som 

beskrevet ovenfor 

Ruth Skåre GRunnøy Neste FAU møte 

 

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Eventuelt Presentatør Johan Martin Ugland  

Diskusjon:  

Hvordan få på plass en løsning som gjør at øya kan bruke. Spesielt knyttet til sikring av kanter og 

liknende. 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Løsning rundt bruk av øy på agenda ved neste FAU 

møte 

Tor Eide Neste FAU møte 

 

 

 

 

 


